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Skouder oan skouder mei de Mienskip! 

 
In dit nummer: 
 
De zondebok 
 
Nieuwe 
RekenKamer 
 
Inspiratie! 
 
Nieuw 
gemeentehuis?! 
Pardon! 
 
 
 
 
Bijlagen: 
 
Via de website van onze 
gemeente kunnen jullie 

alle relevante 
raadsinformatie vinden, 

klik op de bijgaande 
link: 

 
Dashboard dantumadiel 

- iBabs RIS 

(bestuurlijkeinformatie.

nl) 
 
Hilbrand Visser 
Fractievoorzitter 
 
M: 06 12 08 10 11 

E: h.visser2@dantumadiel.frl  

W: www.cda.nl/dantumadiel  

 
 
 

De zondebok 
 
De zondebok. U kent hem zeker wel. 
U heeft de uwe en ik heb de mijne. 
Voor Israël zijn het de Palestijnen, 
Voor Palestijnen is het Israël. 
 
Het is de Jood, de Turk, de Marokkaan, 
De zondebok te midden van de geiten, 
behulpzaam om de kudde vrij te pleiten 
door diens vernedering te ondergaan. 
 
En, mocht u nog een zondebokje zoeken, 
dat kan. Dan adviseer ik u met klem: 
zoek iemand die zich lijdzaam laat vervloeken. 
 
Het is - ik zeg het met omfloerste stem - 
Een kind nog, dat gewikkeld ligt in doeken. 
U vindt het in een stal in Bethlehem.    
 

Ingebracht door Sietse Hilverda, riedslid 
 
Wel voldoende budget voor de nieuwe 
rekenkamer? 
 
De gemeenteraad van Dantumadiel heeft weer een 
Rekenkamer (RK) bestaande uit drie leden, nl. 
Tieneke Clevering (voorzitter) uit Warten, Rinze Bos 
uit Leeuwarden en Jens Brouwer uit Aldtsjerk. In de 
raadsvergadering van 30 januari zijn de drie leden 
benoemd. Vooraf debatteerde de raad over het 
budget voor de Rekenkamer.  
 
Voorgesteld werd het jaarlijkse budget van € 19.000 
te verhogen naar € 25.000. Voor het oog een 
aanzienlijk verhoging, maar wat resteert er voor de 
feitelijke onderzoeken en is dit bedrag wel vol-
doende? 
  
De vorige Rekenkamer - het heette toen nog 
Rekenkamercommissie (Rkc) - was een gezamen-
lijke commissie van Dantumadiel en Noardeast-
Fryslân. Bijna alle uitgevoerde onderzoeken waren 
gezamenlijke onderzoeken.  
 
 

 
Skouder oan Skouder! 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://dantumadiel.bestuurlijkeinformatie.nl/
https://dantumadiel.bestuurlijkeinformatie.nl/
https://dantumadiel.bestuurlijkeinformatie.nl/
https://dantumadiel.bestuurlijkeinformatie.nl/
mailto:h.visser2@dantumadiel.frl
http://www.cda.nl/dantumadiel


 
Deze Rkc beschikte over een jaarlijks budget van     
€ 64.000. Na aftrek van de vaste vergoedingen aan 
de drie leden en hun reiskosten bleef er voor onder-
zoeken jaarlijks een budget over van ruim € 50.000.  
 
De nieuwe RK krijgt nu een budget van € 25.000. Na 
aftrek van de vaste vergoedingen en de reiskosten 
resteert er een bedrag van ongeveer € 12.000. Dit 
betekent dat het vrijwel uitgesloten is dat er een 
omvangrijk en diepgaand onderzoek kan worden 
ingesteld, zeker als er een onderzoeksbureau 
ingeschakeld dient te worden en dat is meestal het 
geval. Bij een omvangrijk en diepgaand onderzoek 
moet je snel denken aan bedragen tussen de  
€ 20.000 en € 30.000. 
  
Twee wijzigingsvoorstellen (amendementen) fractie 
CDA:  

1. Vanaf 2024 bij het afsluiten van het boekjaar 
het eventuele budgetoverschot van de RK 
over te boeken naar de bestemmingsreserve 
Budget Rekenkamer; 

2. Het budget te verhogen van € 19.000 naar    
€ 38.000 oftewel € 2 per inwoner. 

Toelichting.                                                                                                                                                  
Normaal vloeien na afloop van een jaar de eventuele 
budgetoverschotten terug naar de Algemene 
reserve en kunnen dan voor andere doelen worden 
besteed. Door de budgetoverschotten van de RK te 
boeken op de bestemmingsreserve Budget 
Rekenkamer blijft dit bedrag in het nieuwe jaar 
volledig beschikbaar voor de RK.  
 
M.a.w.: de RK kan sparen voor een omvangrijk en 
diepgaand onderzoek! Daarnaast vonden wij als 
fractie een budget van € 25.000 te gering. Nu we te 
maken hebben met een geheel nieuwe ambtelijke 
organisatie met veel jonge en beginnende ambte-
naren, is een RK van groot belang. Deze RK moet 
echter wel de financiële ruimte hebben om on-
afhankelijk van de raad te kunnen functioneren. 
Indien de RK nu een omvangrijk en diepgaand 
onderzoek wil instellen, moet de RK eerst naar de 
raad voor extra budget. Je loopt dan de kans dat het 
budgetverzoek politiek wordt gemaakt, zeker indien 
het college mogelijk onderdeel vormt van het 
omvangrijke en diepgaande onderzoek…..Is de 
coalitie dan bereid extra budget te verlenen?  
 
Tot slot.                                                                                                                                                                           
Zelfs de vorige Rkc wilde graag het budgetoverschot 
overhevelen naar een bestemmingsreserve, 
ondanks een te besteden budget van ruim € 50.000.  

 
In de kantlijn: 

 
Permanente 
campagne! 

 
 
 
 

 
 

#DANTUMADIEL 
 
 
 
 
 
 

 



 
Het CDA Dantumadiel kwam destijds met een 
voorstel (motie vreemd). Ook deze motie vond geen 
genade in de ogen van de coalitie… De raad van 
Noardeast-Fryslân stemde - zonder morren - wel 
in met de overheveling van het eventuele 
overschot naar een bestemmingsreserve!! 
 
Klaas Houtstra 
Riedslid 
 
Inspiratie om te laten stromen! 
 
Geïnspireerd door de gedichtendag eind januari en 
de raadsvergadering van 30 januari jl. en de daarop 
volgende informatieavonden deed mij het volgende 

uit mijn toetsenbord toveren: 
 
Coalitie slaapt 
oppositie waakt 
coalitie blaft, oppositie bijt 
’t is alleen de burger die lijdt 
  
niet verwacht 
wat college heeft gebracht 
nieuw gemeentehuis moet snel klaar? 
woningbouw de Frosk wacht al zes jaar! 
  
toch wordt college geroemd 
en door coalitie gezoend 
ambtenaren worden verwend 
snel naar de saladebar gerend 
 
het ‘baasje’ zichtbaar blij 
ontvlechting is voorbij 
alleen onverwachte spookjes komen nu vrij  
 
Sietze Wijbenga 
Riedslid 

 
CDA Dantumadiel: Concreet met Durf en Ambitie 

#skouderoanskouder #GOSietze 
 
Heldere kaders huisvesting ambtenaren 
 
Er zijn plannen om het opvallende oranje gebouw 
aan de Hynsteblom in Damwâld - ons gemeente-
huis - te vernieuwen voor de gemeentelijke 
huisvesting.  
 
Nu we ambtelijk een zelfstandige gemeente zijn 
natuurlijk erg belangrijk voor het huisvesten van 
onze (nieuwe) ambtenaren. 
 
Maar er wachten nog meer grote opgaven binnen 
dit kader. Denk aan tal van andere maatschappelijke 
gebouwen waar hoge kosten mee gemoeid zijn. 
Enkele voorbeelden daarvan zijn ‘De Kruisweg’ in 
Damwâld, basisscholen De Wingerd in Damwâld, De 
Wel in Broeksterwâld en de CNS in Wâlterswâld. 



 
“…Bij welk gebouw ligt onze prioriteit?...” 

 
Wij missen op dit moment context binnen de 
startnotitie huisvesting. We willen graag het grote 
plaatje ophelderen voor een solide gemeente-
financiering van huisvestingsopgaven voordat we 
tot besluiten komen met elkaar. 
 

Dus: eerst perspectief voor scholen, 
sportverenigingen en dorpshuizen voordat we 

spreken over een nieuw gemeentehuis… 
 
Om hierop toe te zien zal ik namens onze fractie 
deel gaan uitmaken van de klankbordgroep vanuit 
de gemeenteraad.  
 
Hilbrand Visser 
Fractievoorzitter 
                                                                                                                                          

 

 

 

 

 


